
Zápis č. 5 

z jednání komise pro životní prostředí, konané dne 16. 12. 2019 v 16:00 hodin 

 

Přítomni:  Lumír Pála, Hana Šimková, Mgr. Hana Tamchynová, Iva Šťáhlavská, Ing. Vladimír 

Palivec, Věra Maříková 

Asistent:  Bc. Matylda Šimková    

Nepřítomni: MVDr. Lenka Müllerová 

Omluveni:  - 

Hosté:  - 

Počet přítomných: 6 

Počet nepřítomných: 1 

Komise je usnášení schopná 

 

Program: 
Člen komise navrhl změnu programu: 

 

Bod č. 1 Informace k dotazům z minulého jednání 

Bod č. 2 Dotazy členů komise 

Bod č. 3 Kontejnery na tříděný odpad 

Bod č. 4 Různé  

 

PRO: 6 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

Komise pro životní prostředí souhlasí s upraveným programem. 

 

Bod č. 1 Informace k dotazům z minulého jednání 

 
Usn. č. 1/2019 Komise pro životní prostředí žádá o informaci, jaká byla cena zavlažovacího vaku 

a jestli vydrží přes zimu. 

 

PRO: 6 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

Usn. č. 2/2019 Komise pro životní prostředí doporučuje Radě města zvážit doplnění laviček na 

stezkách Horní Žďár, Kfely, případně v intravilánu města. 

 

PRO: 5 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 1 

 

Bod. č. 2 Dotazy členů komise 
 

Usn. č. 3/2019 Komise pro životní prostředí bere na vědomí odpověď. 

 

PRO: 6 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

Bod. č. 3 Kontejnery na tříděný odpad 
 

Usn. č. 4/2019 Komise pro životní prostředí doporučuje Radě města, popřípadě odboru 

městských investic a správy prověřit kapacitu kontejnerů na tříděný odpad například v ulici 

Kollárova, Komenského a Vančurova z důvodu jejich přeplňování. 

 

PRO: 6 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

 



Bod. č. 4 Různé 

 
Usn. č. 5/2019 Komise pro životní prostředí doporučuje radě zvážení pořízení ptačích budek ve 

spolupráci se základními školami, Střední průmyslovou školou Ostrov, Věznicí Ostrov, případně 

dalšími, které by se osadily v intravilánu města včetně zámeckého parku. 

 

PRO: 6 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

Usn. č. 6/2019 Komise pro životní prostředí se shodla na sepsání článku k problematice jarní 

výsadby, který také bude obsahovat výzvu pro občany k podání návrhů na doplnění výsadby 

nebo dále laviček a odpadkových košů a pověřuje jeho sepsáním asistenta komise. 

 

PRO: 6 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

Usn. č. 7/2019 Komise pro životní prostředí se shodla na sepsání článku k problematice úklidu 

výkalů po psech a pověřuje sepsáním asistenta komise. 

 

PRO: 6 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

 

Jednání ukončeno v 17:03 hodin 

 

 

 

 

 

 

         Lumír Pála 

V Ostrově dne: 16. 12. 2019       předseda komise 

 Zapsala: Bc. Matylda Šimková      pro životní prostředí  

     

          


